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Van : Griffier 

 

Aan : Presidium 

 

Onderwerp : Verslag presidium 27 november 2018 (openbaar) 

 

Datum : 27 november 2018 

 

  

Aanwezig  

 

Voorzitter : Dhr. J.J. Luteijn 

 

Leden  : Dhr. A. Smit, mw. M. de Groot, dhr. B. Broeders, mw. T. van der Maas 

 

Niet-leden : Dhr. F. Eijkhout, dhr. W. Quirijnen, dhr. C. Bouwens, mw. A. Voulon  

 

Griffier : Dhr. R. van Beek 

 

 

Afwezig : Dhr. B. van den Kieboom, dhr. P. de Peuter, dhr. T. Mertens,  

mw. K. Millenaar 

    

 

1. Opening en agendabepaling.  

De heer Luteijn opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

Agenda is conform. 

 

2. Inventarisatie Rekenkamer aandachtspunten afvalinzameling 

De heren Naafs en Van Dongen van de Rekenkamer geven een korte toelichting op hun 

aanwezigheid. Vervolgens inventariseren zij aandachtspunten die vanuit de leden van het 

presidium namens de raad in hun richting worden aangegeven. Hieronder de ingebrachte 

punten: 

 
 Inzamelmethodiek  
*Is besluit tot omgekeerd inzamelen en investeren in ondergrondse containers juist in combinatie 

met het nascheiden van restafval? Medio 2019 dient besluit te worden genomen over investeren in 
ondergrondse containers.  
*Bekijk wat we hebben besloten. Is het besluit tot omgekeerd inzamelen met nascheiden transparant 
en vanuit milieu-oogpunt goed?  

* In een proefwijk is een proef met omgekeerd inzamelen uitgevoerd. Wat vinden de onderzoekers 
van de resultaten van deze proef. Ook in vergelijking met andere gemeenten waar omgekeerd wordt 
ingezameld.  

*Wat is het effect van het besluit om omgekeerd in te zamelen voor de klein-behuisden? Welke 

containergrootte is voor deze doelgroep het best? Is maatwerk mogelijk voor groepen als ouderen?  

*Waar kan voor de diverse afvalstromen het afval het best worden gescheiden, vooraf (bij de bron) 
of achteraf (nascheiden)?  
 
Afvalverwerkers  
*Hoe zit het met de aandacht voor duurzaamheid bij de verschillende afvalverwerkers in de regio?  
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*Hoe scoren de afvalverwerkers in de regio op het gebied van nascheiden? Waar kan het beter? 
(Eindhoven werd als voorbeeld genoemd)  
 
Handhaving/gedrag  

*Hoe kan naleving van de regels m.b.t. afvalinzameling bij inwoners worden gestimuleerd en/of 
afgedwongen?  

*Kan omgekeerd inzamelen leiden tot overlast in de openbare ruimte? En zo ja, hoe houdt je dat 

beperkt?  

*Hoe kan gedrag van inwoners bij bronafvalscheiding worden gestimuleerd?  

*Wordt GFT-afval veel vervuild met ander afval?  

*Rondslingerend plastic heeft veel impact, hoe kan dat worden teruggedrongen?  
 
Financiële aspecten  
*Wat levert inzameling van plastic op? Of zijn de kosten hoger?  

*“Massa is kassa”. Betekent samenwerken met buurgemeenten (Oosterhout en Drimmelen) dat een 
hogere opbrengst uit de afvalinzameling kan worden verkregen?  

*Zijn de kosten die gepaard gaan met de invoering van omgekeerd inzamelen verantwoord?  
 
Informatievoorziening  

*Hoe kunnen we (de Raad) de afvalstromen monitoren?  
 
Overig  
*Neem de diverse rapportages die er al zijn en de discussie erover alsmede het recente 
adviesrapport over afvalinzameling in rekenkameronderzoek mee.  

*Kan het onderzoek vóór de zomervakantie aan de Raad gepresenteerd worden? Dit i.v.m. de 
besluitvorming over investering in de ondergrondse containers.  

*Aandachtspunt: het waarom van dit gekozen onderwerp goed aangeven in het rapport  
 

3. Vaststellen verslag presidium d.d. 6 november 2018 

Verslag conform vastgesteld. 

 

4. Vaststellen lijst van ingekomen stukken d.d. 19 december 2018 

De brief LIS K over geluidswal Rijvoortshoef die onder punt I staat wordt verplaatst naar 

punt II op de lijst van ingekomen stukken. De overige stukken op de lijst van ingekomen 

stukken d.d. 19 december 2018 worden conform vastgesteld. 

 

-Gevraagd wordt de raad actief en spoedig in kennis te stellen van het antwoord op de 

ingekomen brief over de geluidswal Rijvoortshoef. 

-Daarnaast wordt de betreffende wethouder gevraagd om tijdens de eerstkomende 

discussieraad (6 december 2018) een toelichting te geven op de actuele stand van zaken 

rondom de Brahmsstraat en de ingekomen bezwaarschriften daarover. 

-Verzocht wordt LIS C (opdracht controle 2019 accountant) actief aan de Auditcommissie 

te zenden. 

 

5. Vaststellen conceptagenda besluitvormende raad d.d. 19 december 2018 

De conceptagenda van de besluitvormende raad d.d. 19 december 2018 wordt conform 

vastgesteld.  

 

6. Vaststellen conceptagenda discussieraad d.d. 6 december 2018 

De conceptagenda van de discussieraad d.d. 6 december 2018 wordt conform vastgesteld.  

 

7. Vaststellen agenda RT d.d. 4 december 2018 

Besloten wordt dat punt 5 (Bezoek De Schelf) van de agenda van de Rondetafel van 4 

december wordt afgehaald. 

 

8. Jaarplanning 

Controleprotocol wordt doorgeschoven naar februari 2019 i.p.v. januari 2019. De overige 

punten op de raadsplanning worden conform vastgesteld. 

 

9. Evaluatie vorige vergadercyclus 

-De aanwezigen ervaren een wat “strakkere leiding” van de raadsvergadering, met daarbij 

af en toe een kwinkslag, als prettig. Voorts wordt op prijs gesteld dat de voorzitter punten 
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aan het einde kort samenvat en bij herhaling van zetten of blijvende uiteenlopende 

standpunten een onderwerp door de voorzitter naar een besluitpunt wordt toegeleid. 

-De proefmethode van vergaderen was voor de behandeling van de begroting niet de 

meest optimale vorm. Wellicht is de klassieke methode met twee termijnen meer gepast. 

-Te overwegen valt om als fracties/raadsleden meer effort te steken in de pitchminuut bij 

de proefmethode, zodat fracties hun standpunten duidelijker kunnen profileren. 

-Aandacht wordt gevraagd voor de indeling van raadszaal. Met name tijdens de 

begrotingsbehandeling is het storend/onrustig dat wethouders steeds achter de voorzitter 

en griffier langs moeten lopen. 

 

10. Verzoeken externen en concept planning bijeenkomsten raad 

-Presidium besluit dat de bijeenkomst met TPG naar een later tijdstip verschoven wordt. 

Gezocht kan worden naar een combinatie met een andere bijeenkomst of inplannen op een 

rondetafelbijeenkomst. Tevoor dient goed aangegeven te worden wat de doelstelling van 

de avond is.  

-Voor een bezoek aan het windpark wordt een datum gepland, welke aan de raadsleden 

wordt voorgesteld. Hierop kunnen de raadsleden dan inschrijven. Griffier stuurt raadsleden 

hierover een email. 

 

11. Rondvraag 

Besloten wordt dat de raadsvergadering van donderdag 28 februari 2019 wordt verplaatst 

naar woensdag 27 februari 2019. Dit in verband met het inrichten van de raadszaal voor 

de carnavalsavond. 

 

Mevrouw De Groot vraagt, naar aanleiding van vragen die haar zijn gesteld door een 

journalist, aan de voorzitter naar de stand van zaken over het instellen van een 

vuurwerkverbod. De heer Luteijn antwoordt dat dinsdag a.s. een besluit wordt genomen 

over dit onderwerp. In dit besluit zal communicatie richting potentiele 

vuurwerkverbodsovertreders rondom verzorgingshuizen de hoofdtoon voeren. 


